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Av greve Lagerbjelke, angående utarbetande av plan till deko- 
ring medelst freskomålningar av första kammarens plenisal.

Sedan de återstående valvfälten i andra kammarens plenisal numera för
setts med freskomålningar, synes tiden vara inne att på enahanda sätt 
pryda första kammarens plenisal. För en sådan åtgärd talar även en 
under senare år inom riksdagen alltmer utbredd önskan att på ett värdigt 
sätt utsmycka riksdagshusets inre. Arbetet torde, för att giva uttryck åt 
representativ svensk konst på området, böra anförtros åt, i varje fall, mer 
än en konstnär.

På grund av vad sålunda anförts tillåter jag mig hemställa,

att riksdagen måtte lämna i uppdrag åt riksgäldsfullmäk- 
tige att genom lämpliga personer låta utarbeta plan till de
korering medelst freskomålningar av första kammarens 
plenisal och att därefter förelägga riksdagen, örn möjligt re
dan innevarande riksdag, den sålunda utarbetade planen, 
åtföljd av kostnadsförslag.

Stockholm den 13 januari 1930.
G. Lagerbjelke.
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